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Betreft: Vragen D66 inzake ‘haal Flodder terug naar Sittard-Geleen’

Geacht college,

Via verschillende berichtgevingen in de media heeft de D66-fractie kunnen vernemen
dat ‘Flodder’ een terugkeer maakt. De film en TV-serie Flodder – een hit onder vele
generaties van onze stad – heeft zijn ‘roots’ in Sittard-Geleen, daar waar veel stukken
van Flodder zijn opgenomen in de Sittardse wijk de Kollenberg. De Flodder-historie
brengt tot op de dag van vandaag vele toeristen naar onze stad. Flodder is dan ook
onderdeel van de Sittard-Geleense cultuur vindt D66. 

De D66-fractie zou het mooi vinden, ook vanuit een economisch-, cultureel- en
toeristisch perspectief, als Flodder weer onderdeel gaat uitmaken van Sittard-Geleen
– dat zet onze gemeente immers landelijk op de kaart en mogelijk ook internationaal,
gezien de eerdere successen van Flodder. Net zoals ook Toon Hermans onze stad
kleurt. 

Omdat er nog weinig concreet is over de comeback van Flodder wil de D66-fractie
graag er op tijd bij zijn om ervoor te zorgen dat Flodder na 25 weer terugkeert in
Sittard-Geleen en/of de iconische wijk Kollenberg-Leyenbroek als thuisstad. De D66-
fractie heeft daarom enkele vragen aan het college van B en W:

1. Is het college van B en W het met de D66-fractie eens dat Flodder een uniek stukje
Nederlandse filmgeschiedenis is dat onze stad, Sittard-Geleen, kleurt? Zo nee,
waarom niet?

2. Is het college van B en W het met D66 eens dat een comeback van Flodder goed
zou zijn voor Sittard-Geleen, vanuit economisch, cultureel en toeristisch perspectief?
Zo nee, waarom niet?

D66 Sittard-Geleen
Sittard-Geleen, 21 november 2024



3. Is het college van B en W op de hoogte van eventuele plannen om opnames voor
de nieuwe serie in Sittard-Geleen te laten plaatsvinden? Zo ja, graag een
toelichting.

4. Indien het college van B en W positief denkt over de rol van Flodder in de
geschiedenis van Sittard-Geleen, is het college bereid aan betrokken partijen
(bijvoorbeeld NewBe) zijn interesse kenbaar te maken om Flodder-opnames terug
naar Sittard-Geleen te halen en waar mogelijk dit te faciliteren? Zo ja, hoe gaat het
college dit doen? Zo nee, waarom niet? 

5. Indien nieuwe Flodder-opnames niet zullen plaatsvinden in Sittard-Geleen, is het
college van B en W bereid naar andere mogelijkheden te kijken om de Flodder-
historie – net zoals Sittard-Geleen dit doet bij Toon Hermans – uit te stralen in onze
stad en/of dit te faciliteren? Zo ja, hoe en op welke termijn? Zo nee, waarom niet?

Bij voorbaat dank voor de beantwoording van onze vragen binnen de daarvoor
gestelde termijn.

Hoogachtend, namens de D66-fractie,

Pepijn Pi Van de Venne 
Fractievoorzitter D66 Sittard-Geleen 
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